
Tukiosaston toiminta vuonna 2022 
 
Tukiosaston toiminta tapahtui aiemmasta poiketen hallituksen nimeämän osaston 
kehittämistyöryhmän kokoontumisten muodossa. Tukiosaston toiminta on vuosien 
saatossa hiipunut ja kehittämistyöryhmän tavoitteena oli pohtia uusia toimintamuotoja 
tukiosastolle, jotta toimintaa saataisi elvytettyä. Kehitystyössä päästiin toimintavuoden 
aikana alkuun, mutta työ jatkuu edelleen tulevana toimintavuonna. 
 


